
CONSILIUL LOCAL CETARIU 

JUDETUL  BIHOR 

PROCESUL VERBAL 

INCHEIAT AZI  21.02.2018 

 

 

            Sunt prezenţi 10 consilieri locali , Primarul , Viceprimarul şi Secretarul comunei Cetariu  

            Preşedintele de şedinţă d-l consilier  Simkó Lajos  citeste ordinea de zi , după  cum 

 Urmează: 

1. Proiect de hotărăre privind aprobarea  bugetului local și a bugetului din venituri proprii și subvenții din 

 bugetul local 

 
2. Proiect de hotărăre privind intrarea in actionariatul S.C. COMPANIA REOSAL S.A., a comunelor Cherechiu, 

Saniob si Diosig si  virarea aportului in numerar la capitalul social la S.C. COMPANIA REOSAL S.A. in  
suma de 700 lei per actionar, reprezentand 0,1% din actionariat 

 

3. Proiect de hotărăre  privind aprobarea suprafeței de pajiște permanentă al Unității Administrativ Teritoriale 

Comuna Cetariu , care face obiectul întocmirii Amenajamentului pastoral pentru pajiștile permanente aflate 

 pe teritoriul administrativ al Comunei Cetariu 

 
4. Proiect de hotărăre  privind  aprobarea reţelei Unităţilor de învăţămănt care va funcţiona în anul şcolar 

2018/2019 în Comuna Cetariu   

 

5. Proiect de hotărăre  privind  propunerea  trecerii drumului DC 32 din proprietatea publică a comunei 

Cetariu în proprietatea publică a județului Bihor 

 

6. Diverse 

Cererea d-lui Kiss  
 

  Care este aprobat in unanimitate. 

 

HOTĂRĂRI 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  
Doamnelor şi domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, vă rog să-mi permiteţi să vă anunţ că pentru astăzi   

21.02.2018 a fost convocată şedinţa ordinară a Consiliului Local al comunei Cetariu. Vă informez că din totalul de 

11 de consilieri locali aleşi în funcţie, sunt prezenţi astăzi 11consilieri. În condiţiile acestea şedinţa noastră este 

legal constituită se pot adopta hotărâri cu majoritate calificată de  6 voturi.   

 

d-na Dull Melinda –consilier local                 

D-na secretar noi de ce nu am primit invitatia pentru sedinta trecuta? 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 

D-na consilier eu in totdeauna trimit invitatiile precum si materialele pentru toti consilierii deodata precum si 

afisez pe site www.e-primării.ro/Bihor/Cetariu/documentele consiliului local/proiecte de hotărâri sau 

www.cetariu.ro/documentele consiliului local/proiecte de hotărâri. 

 
 Toți ați citit  Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de  5.12.2017 . Vă rog să votati pentru 

aprobarea acestuia 

Pentru 9 Simkó Lajos      Împotrivă? 2 Dull Melinda     Abţineri?0 

    Gombos Brigitta               Biro Ferens Sandor 

   Nagy Sandor    

http://www.e-primării.ro/Bihor/Cetariu/documentele
http://www.cetariu.ro/documentele


   Meszaros  Zoltan  

   Albirt Bela 

   Szabo Kinga 

   Nagy Istvan Robert 

   Homonai Alexandru 

   Drugas Marius 

    

    

Dau cuvântul preşedintelui de şedinţă ales , d-lui Simkó Lajos  , poftiţi vă rog. 

d-l Simkó Lajos – consilier local   

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu proiectul de hotărâre privind aprobarea  bugetului  local pentru anul 

fiscal 2018 

  

d-na Potor Eva – consilier din cadrul compartimentului economic 

Prezintă detailat un raport de specialitate privind bugetul local și  bugetul din venituri proprii și subvenții din 

 bugetul local. 
 

d-l Homonai Alexandru-consilier local  

A solicitat  niste clarificari in legatura cu capitolul cultura . 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar 

Puteti observa ca peste tot avem bani mai putini. Atat avem , din atat vom gospodari. 

 

d-l Simkó Lajos – consilier local   

Vă rog să votați .  

Pentru 11 Simkó Lajos      Împotrivă? 0     Abţineri?0  

    Gombos Brigitta      

   Nagy Sandor    

   Meszaros  Zoltan  

   Albirt Bela 

   Szabo Kinga 

   Nagy Istvan Robert 

                Homonai Alexandru 

                Drugas Marius 

                Dull Melinda 

                Biro Ferenc Sandor 

 

d-l Simkó Lajos – consilier local   

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu proiectul de hotărâre privind  intrarea in actionariatul S.C. COMPANIA 

REOSAL S.A., a comunelor Cherechiu, Saniob si Diosig si  virarea aportului in numerar la capitalul social la S.C. 

COMPANIA REOSAL S.A. in suma de 700 lei per actionar, reprezentand 0,1% din actionariat? 

 

d-na Dull Melinda –consilier local 

Noi am votat contributia noastra proprie pentru cumpărarea unor utilaje noi si acum vor intra niste Comune care 

vor profita? 

 

d-l Biro Ferenc Sandor –consilier local  

Nu stiu de ce trebuie sa ne ocupam cu firma S.C. COMPANIA REOSAL S.A. Niciodata nu colectează deseurile 

cum trebuie.Când am solicitat explicatii d-na directoare ne-a spus ca trebuie sa majorăm tarifele pentru ca s-a 

majorat salariul minim brut sau s-a scumpit motorina. Acum s-a ieftinit motorina si nu e nici o schimbare. Ar 

trebui sa vedem ce Organigrama are aceasta firmă, cât e salariul directorului, cât personal  au si cu ce salarii. 
 

d-l Bonisz Alexandru-primar 

Daca nu ai contract cu o firma imediat vine Garda e Mediu și te amendează. 

 

d-l Biro Ferenc Sandor –consilier local  



Ar trebui sa vină aici o alta firma de salubrizare. 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar 

Nu prea sunt alte firme. 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 

Nu stiu ce relevanta are Organigrama S.C. COMPANIA REOSAL S.A . Într-adevar a fost votată aportul nostru 

pentru utilaje noi, dar înca nu a fost achitat. Chiar nu intelegeți că Comuna Bors ne duce prin spate, pentru că au și 

bani și pricepere și bunăvoință sa ajute? De ce nu am ajuta si noi alte comune ? 

 D-l consilier eu am văzut actul prin care o firma din Oradea colecta deseurile din Oradea si factura 9,15/persoana. 

Am mai discutat aceasta problemă. 

 Firma Ecolect se chinuie să se inființeze la nivelul Județului Bihor dar în afară de faptul că solicită plata 

contribuției anuale retroactiv din 2010 și până la zi , nu au făcut nimic. 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar 

Am cerut să ne facă o situație de lucrări sau să justifice pretențiile , dar încă nu am primit răspuns. 

 

d-l Simkó Lajos – consilier local   

Vă rog să votați. 

Pentru 8 Simkó Lajos      Împotrivă? 3 Dull Melinda     Abţineri?0  

    Gombos Brigitta                          Biro Ferenc Sandor    

   Nagy Sandor               Meszaros  Zoltan 

   Drugas Marius 

   Albirt Bela 

   Szabo Kinga 

   Nagy Istvan Robert 

               Homonai Alexandru 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 

Dacă putem trece la discutarea  proiectul de hotărâre privind aprobarea suprafeței de pajiște permanentă al Unității 

Administrativ Teritoriale Comuna Cetariu , care face obiectul întocmirii Amenajamentului pastoral pentru pajiștile 

permanente aflate  pe teritoriul administrativ al Comunei Cetariu. 

 
d-na Dull Melinda –consilier local 

Eu nu sunt de acord să cheltuim banii comunei in interesul altora. 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 

Daca citiți cu atentie proiectul de hotarâre observați că niciunde nu scrie ca Comuna Cetariu va achita vreo suma. 

Potrivit raportului specialistului de la Diectia Agricola prin adoptarea prezentei hotărâri vor pute beneficia de ajutorul 

APIA si Composesoratele care încă nu au Amenajamentul pastoral. Compososoratul din Cetariu are. 

 
d-na Dull Melinda –consilier local 

De ce nu au facut si restul? Composesoratul din Cetariu cum a putut? 

 
d-l Bonisz Alexandru-primar 

Au cerut 100 lei/ha.E foarte scump. 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 
Inca in cursul anului 2016 am si încheiat un contract pentru 3000 lei cu fosta Camera Agricolă , dar dansii au fost 

desființați. 

 

d-l Simkó Lajos – consilier local   

Proiect de hotărăre  privind  aprobarea reţelei Unităţilor de învăţămănt care va funcţiona în anul şcolar 

2018/2019 în Comuna Cetariu  . 

 

d-l Meszaros Zoltan-consilier local 



Aici avem o problemă. Părinții vor reinființarea școlii din Șișterea.Acei copii mici sunt treziti la ora 6. 

 

 
d-na Dull Melinda –consilier local 

Când a închis școala din Sistarea d-na Directoare de ce nu a cerut hotărâre de la noi? 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 

Mi se pare că d-na directoare a fost invitata la sedinta consiliului local din 30.03.2017 unde v-a răspuns la 

toate întrebarile si a explicat că părintii și-au îscris copii la școlile din Oradea. 

 

d-l Homonai Alexandru-consilier local 

Parcă fără copii din Șișterea exista pericolul că va fi închisă școala din Cetariu. 

 

d-na Szabo Kinga-consilier local 

Poftiti cititi  textul de lege, sunt necesari 5 copii. 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 

Putem amâna adoptarea hotărârii .Propun să adunați semnături de la parintii care se obliga ca vor inscie copii 

la scoala din Sisterea si depunem la Inspectoratul Scolar. Vom primi un raspuns. In cazul in care parintii se 

vor răzgandi , Consiliul Local nu are ce sa facă. Ca parinte mi se pare inuman sa trezesti un copil de 6 ani la 

ora 6 si copilul sa faca naveta. Nu poti cere performanta , randament. 

 

d-l Meszaros Zoltan-consilier local 

In perioada cand am fost la școală , elevii din Șișterea au luat examenul de capacitate in proporție mai mare ca 

și elevii din Cetariu. 

 
d-l Simkó Lajos – consilier local   

Proiect de hotărăre  privind  propunerea  trecerii drumului DC 32 din proprietatea publică a comunei Cetariu 

în proprietatea publică a județului Bihor. 

 
d-l Biro Ferenc Sandor –consilier local  

Ar fi in beneficiul nostru? Am avea ceva dezavantaj? 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar 

Ne-am scapa de deszăpezirea si întreținerea drumului. 

 

d-l Simkó Lajos – consilier local   

Vă rog să votați .  

Pentru 11 Simkó Lajos      Împotrivă? 0     Abţineri?0  

    Gombos Brigitta      

   Nagy Sandor    

   Meszaros  Zoltan  

   Albirt Bela 

   Szabo Kinga 

   Nagy Istvan Robert 

                Homonai Alexandru 

                Drugas Marius 

                Dull Melinda 

                Biro Ferenc Sandor 

 

 

DIVERSE 

Cererea d-lui Kiss Ladislau 

Nu avem specialist angajat , nu avem fonduri. E liber să-și faca gard pe proprietatea lui. 

 



d-l Simkó Lajos – consilier local   

În Tăutelec nu funcționează becurile. Am discutat despre becuri cu led. 

 

d-l Drugas Marius-consilier local 

Ar fi necesari 4 geamuri la Căminul din Șușturogiu. 

 

d-l Nagy Istvan Robert-viceprimar 

Trebuie să stabilim o noua taxă de racordare la sistemul de alimentare cu apa. 450 lei nu acopera nimic. 

Cazurile s-ar compensa. Sunt situații când trebuie să  treci  sub drum. Ar fi real 900 lei. 

 

d-l Simkó Lajos – consilier local   

Vă rog să votați .  

Pentru 11 Simkó Lajos      Împotrivă? 0     Abţineri?0  

    Gombos Brigitta      

   Nagy Sandor    

   Meszaros  Zoltan  

   Albirt Bela 

   Szabo Kinga 

   Nagy Istvan Robert 

                Homonai Alexandru 

                Drugas Marius 

                Dull Melinda 

                Biro Ferenc Sandor 

 

d-l Biro Ferenc Sandor –consilier local  

Cred  că toții suntem de acord că nu putem lucra in pierdere. 

 

d -l Simkó Lajos  - preşedinte de şedinţă            

Sunt  alte intervenţii? Dacă nu, declar închise lucrările şedinţei de astăzi. Vă mulţumesc pentru prezenţă. 

 

 

  PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ 

  Simkó Lajos          Secretar 

    Jr. Sabău Mercedes  

 

 


